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 PROTOKÓŁ NR 3/2023 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 14.03.2023 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Bojszowy. 

3. Informacja o stanie finansowym spółki GPK. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy Bojszowy, w tym:  

− w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojszowy na rok 2023;  

− w sprawie nadania nazwy „Wietrzna” drodze wewnętrznej położonej w Gminie 

Bojszowy w miejscowości Międzyrzecze. 

5. Głosowanie w sprawie możliwości zdalnego trybu obradowania podczas kolejnej 

komisji rady gminy. 

6. Sprawy bieżące, w tym odczytanie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 14 osób, według załączonej listy obecności 

2. Adam Duczmal – Wójt Gminy Bojszowy 

3. Czesław Kłyk – Prezes G.P.K. Bojszowy, radny powiatu bieruńsko – lędzińskiego 

4. Marek Piekorz - Radny powiatu bieruńsko – lędzińskiego 

5. Paweł Kłyk – Starszy inspektor ds. gospodarki komunalnej 

6. podinsp. Dariusz Waligóra – Komendant powiatowy policji w Bieruniu 

7. st. sierż. Sylwia Żywczak – Dzielnicowy z terenu Gminy Bojszowy 
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Przebieg Posiedzenia 

Ad 1. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy. Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku Publicznego 

Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał radnych oraz przybyłych gości,  

po czym jednogłośnie zatwierdzono porządek posiedzenia.   

 

Ad 2. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski udzielił głosu Komendantowi Policji w Bieruniu  

Panu Dariuszowi Waligórze. Komendant na początku przedstawił nowego dzielnicowego  

z terenu Gminy Bojszowy – st. sierż. Sylwię Żywczak, równocześnie zachęcając do kontaktu 

oraz współpracy z nową Panią Dzielnicową. Następnie Komendant Policji przeszedł do 

przedstawienia stanu informacji o bezpieczeństwie w Gminie Bojszowy. Następnie radni 

otrzymali możliwość zadawania pytań. Na pytania odpowiedzi udzielali Komendant Policji 

Dariusz Waligóra oraz Pani dzielnicowa Sylwia Żywczak.  

 

 

Ad 4. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski udzielił głosu Panu Pawłowi Kłykowi celem 

przedstawienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bojszowy na rok 

2023. Po przedstawieniu projektu uchwały, radni otrzymali możliwość zadawania pytań, na 

które odpowiedzi udzielił Pan Paweł Kłyk, po czym przewodniczący Andrzej Rokowski  

zarządził głosowanie, w wyniku którego radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt 

przedmiotowej uchwały.  

Następnie przewodniczący komisji Andrzej Rokowski ponownie udzielił głosu Panu 

Pawłowi Kłykowi celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

„Wietrzna” drodze wewnętrznej położonej w Gminie Bojszowy w miejscowości 

Międzyrzecze. Po przedstawieniu projektu uchwały radni otrzymali możliwość zabrania 

głosu, po czym  przewodniczący Andrzej Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku którego 

radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

Następnie przewodniczący Andrzej Rokowski udzielił głosu Wójtowi Adamowi 

Duczmalowi. Wójt poinformował o konieczności wprowadzenia zmian do uchwały  
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w sprawie przyjęcia „Programu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Bojszowy”  

w związku z uwagami wniesionymi przez Nadzór Prawny Wojewody. Radni jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali zaproponowane zmiany.  

 

Ad 3. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski poprosił Pana Czesława Kłyka – Prezesa GPK  

o przedstawienie informacji o stanie finansowym spółki. Pan Prezes poinformował radnych, 

że w związku z niezatwierdzeniem nowej taryfy przez PGW Wody Polskie, spółka notuje 

comiesięczne straty. W związku z tym zdecydowano o ponownym złożeniu wniosku 

taryfowego do PGW Wody Polskie oraz zdecydowano się na wydzielenie opłaty 

abonamentowej z opłaty za ścieki. Prezes Czesław Kłyk poinformował również o problemach 

z jakimi boryka się spółka w związku z zużywaniem się sprzętu i infrastruktury. Następnie 

wywiązała się dyskusja, podczas której radni otrzymali możliwość zadawania pytań. Na 

pytania odpowiedzi udzielali  Prezes Czesław Kłyk oraz Wójt Adam Duczmal. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski przeprowadził głosowanie w sprawie możliwości 

zdalnego trybu obradowania podczas kolejnej komisji rady gminy. W wyniku głosowania 

radni jednogłośnie dopuścili możliwość zdalnego trybu obradowania podczas kolejnego 

posiedzenia komisji. 

 

Ad 6. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego Grzegorz Kotas przestawił protokół nr 2/2023 z posiedzenia komisji 

w dniu 15.02.2023 r.  

Komisja zapoznała się z pismem Rady Rodziców Gminnej Szkoły Podstawowej  

w Świerczyńcu dotyczące monitoringu.  

Radny Powiatowy Marek Piekorz poinformował, że trwa aktualnie procedura wyłaniania 

wykonawcy na przebudowę ulic Pancerniaków, Gaikowa, Jedlińska. W pierwszym etapie 

zostaną wykonana ulica Pancerniaków i Gaikowa, a następnie Jedlińska.  

Radny Roman Horst zapytał czy są już znane daty spotkań Wójta z mieszkańcami.  
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Ad 7. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 


